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Går det godt i bådelauget? 

Skriverkarlen har været til regnskabsmøde vedrørende Kaløvig 

Bådelaugs regnskab for året 2020/21. 

Går det så godt for klub og havn? Ja, det gør det faktisk. Havnen 

har ikke set bedre ud i årevis end den gør nu. Der er brugt mange 

penge på reparation og vedligeholdelse. Der har været en kæmpe 

tilgang af medlemmer. Bådejerkontingentet er nedsat og forsvin-

der. Vi har dygtige medarbejdere ansat inklusiv en dygtig havne-

kaptajn. 

I de sidste 2 år er der tilvejebragt 6,3 mio kroner til forbedring af 

den økonomiske situation. Heraf er der brugt 4,7 mio kroner til 

reduktion af bankgælden og  1,7 mio kroner til køb af udstyr.  Og 

man har planer, hvis generalforsamlingen støtter op om disse, 

om at købe en ny kran, lave et bådvaskeområde, og en ny hal 

med værksted m.v. ud over andre forbedringer. I alt vil bestyrel-

sen gerne investere  omkring 4,2 mio kroner i det kommende år.  

Jeg kommer til generalforsamlingen den 30/11. 2021 og støtter den 

siddende bestyrelse. Håber også at flere fiskere kommer til stede 

og deltager positivt , således at den gode udvikling kan fortsætte. 
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